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سرپرست سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهری شهرداری

عملیات ساماندهی پارک کودک 
سنندج آغاز شد

ســپهرغرب، گروه خبر: سرپرست سازمان سیما، 
منظر و فضای ســبز شهری شهرداری سنندج گفت: 
بهبود  به منظور  پارک کــودک  بازســازی  و  ترمیم 
و  بهینه شهروندان  اســتفاده  برای  وضعیت موجود 

ارتقای زیبایی نما و منظره آغاز شد.
به گزارش سپهرغرب به نقل از روابط عمومی شهرداری 
سنندج، شرمین شریفی با بیان اینکه پارک ها و تفرجگاه ها 
یکی از مراکز عمومی هســتند که تأثیر بســزایی در تغییر 
جلوه شهری دارند، اظهار کرد: همانگونه که احداث پارک ها 
و توســعه ســرانه فضای ســبز شــهری از اهمیت ویژه ای 
برخــوردار اســت همان انــدازه حفظ و نگهــداری ابنیه و 

تأسیسات پارک ها نیز بسیار بااهمیت است.
وی افزود: پارک کودک که در دامنه کوه آبیدر واقع شده 
یکی از تفرجگاه های ســطح شهر بوده که همواره در فصول 

مختلف سال پذیرای شهروندان است.
سرپرست ســازمان ســیما، منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری سنندج ادامه داد: با توجه به اینکه چندین سال از 
احداث پارک کودک می گذرد، ابنیه و دیوارهای آن فرسوده 
شده است و امکان ریزش ابنیه وجود داشت، بنابراین ترمیم 
و بازســازی دیوار های احداث شده و معابر آن در دستور کار 

این سازمان قرار گرفت.
شریفی از آغاز عملیات ساماندهی پارک کودک سنندج 
خبــرداد و یــادآوری کرد: ترمیــم و بازســازی این پارک 
به منظور بهبود بخشیدن به وضعیت موجود جهت استفاده 
بهینه شــهروندان و ارتقای زیبایی نما و منظر شــهری در 

حال اجرا است.
وی بیان کرد: 185 مترمکعب پی کنی، 350 مترمکعب 
خاک برداری، پی ســازی به متــراژ 185 مترمکعب، 750 
مترمکعــب بنای ســنگی، احداث ســکو به متــراژ 750 
مترمکعــب و احداث یک هزار مترمکعب کف فرش ازجمله 

اقدامات عمرانی برای اصلاح و بازسازی این پارک است.
سرپرست ســازمان ســیما، منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری سنندج با اشاره به اینکه در حال حاضر دو هکتار 
از محدوده چهار هکتاری پارک کودک فضای ســبز است، 
گفت: پس از اتمام عملیات عمرانی در پارک کودک اقدامات 
لازم در جهت توســعه و ترمیم فضای ســبز این پارک نیز 

آغاز می شود.
شریفی در پایان ســخنان خود اظهار کرد: امیدواریم با 
احداث فضای ســبز، سکو و بازســازی معابر پارک کودک 
بتوانیم در جهت رفع مشــکلات ایــن پارک و رضایتمندی 

شهروندان گام برداریم.

خبــر

معاون سیاسی، امنیتی استاندار ایلام مطرح کرد
اجرای طرح جامع امنیتی در مرز مهران

ســپهرغرب، گروه خبر: معاون سیاسی- امنیتی 
اســتاندار ایلام با اشاره به آمادگی کامل استان برای 
مراســم اربعین، گفت: طرح جامــع امنیتی در مرز 

مهران اجرا می شود.
محمــد نوذری با بیان اینکه یکی از اســتان هایی که بار 
ســنگینی در ســفر اربعین بر دوش دارد ایلام است، اظهار 
کرد: در ایــن راســتا از فروردین مــاه 97 برنامه ریزی ها و 
جلســات منظمی با کمیته های دوازده گانه انجام گرفته که 
هدف بررسی و حل مشکلاتی بوده که در سال های گذشته 

وجود داشته و به عنوان یک چالش مطرح بوده است.
وی افزود: برنامه ریزی های بســیار خوبی شــده و استان 
ایلام ایــن آمادگی را دارد کــه بتواند از زائــران اباعبدالله 
الحسین )ع( در ایام اربعین اســتقبال کند، تمام تمهیدات 
مختلف اجتماعی، سیاســی و امنیتی دیده شده و موکب ها 

ظرف دو الی سه روز آینده مستقر می شوند.
معاون سیاســی- امنیتی اســتاندار ایلام بــا بیان اینکه 
اســتان تبدیل به نماد فرهنگی آقا اباعبدالله الحسین )ع( با 
پرچم های سیاه شده است، تصریح کرد: امیدواریم که بتوانیم 

پذیرای خوبی برای زائران در استان ایلام باشیم.
نــوذری اذعان کــرد: با توجه بــه اینکه ایلام اســتانی 
کوهستانی است و جاده ســازی در آن کار سختی است اما 
زیرســاخت های خوبی در این راســتا آماده شده و نسبت به 

سال گذشته پیشرفت زیادی کرده است.
وی افزود: امروز بخش اعظــم محور مهران به صالح آباد 
چهار خطه شــده و از صالح آباد به مهران نیز به این شکل، 
همچنین مســیری از سمت ملکشــاهی تعریف کردیم که 
جاده ملکشــاهی به مهران اســت و پل بانرحمان که یکی 
از گره های کور ترافیکی در آن مسیر بود، افتتاح شده است.

معاون سیاســی- امنیتی استاندار ایلام با اشاره به اینکه 
در حدود 70 کیلومتر جاده آماده آســفالت در استان وجود 
دارد، عنوان کرد: با توجه به مشکلاتی که در حوزه قیر ایجاد 
شــد نتوانستیم آن مسیرها را آسفالت کنیم اما تلاش داریم 
که کمربندی غربی مهران به عنوان یک مســیر مواصلاتی و 
مسیری که بتواند در بحران به ما کمک کند، آسفالت شود.
     مشکلی در خصوص پارکینگ ها وجود ندارد

نوذری تصریح کرد: در خصوص پارکینگ ها دو پارکینگ 
اربعین و برکت با محوریت شــهرداری مهران آماده است که 
پارکینــگ اربعین ظرفیت در حدود 70 هزار خودرو را دارد 
و پارکینگ برکت نیز به همین شکل، بنابراین در این حوزه 

هیچ مشکلی نداریم.
وی با بیان اینکه مهم ترین موضوعی که در ستاد امنیتی و 
جلسه شورای تأمین برنامه ریزی شده مقوله امنیت است، گفت: 
در این راستا طرح جامع امنیتی تدوین شده، طرح جامعی که 

در آن ابعاد مختلف امنیتی و انتظامی دیده شده است.
معاون سیاســی- امنیتی اســتاندار ایلام عنــوان کرد: 
یگان هــای ویژه و نیروی انتظامی برای امنیت کامل در مرز 
و اســتان آمادگی کامل دارند، تلاش ما این است که زائران 
بتوانند با آرامــش خاطر و بدون هیچ دغدغه امنیتی از مرز 

مهران تردد کنند.
     فعالیت 350 موکب در استان

نوذری اضافه کرد: امســال موکب ها را به صورت مجتمع 
تعریف کردیم یعنی 15 الی 20 موکب یک مجتمع می شوند 
و برای هر مجتمع یک شناســنامه صــادر می کنیم که هر 

مجتمع یک نماینده از فرمانداری دارد.
وی با اشــاره به اینکه حدود 25 مجتمع با 350 موکب 
در اســتان فعال هســتند، اظهار کرد: در این راستا نیز 11 
اســتان معین به ما کمک می کنند تا خدمات رسانی بهتری 

به زائران انجام گیرد.

خبــر استاندار کرمانشاه

باز نشدن مرز خسروی قطعی نیست
ســپهرغرب، گروه اقتصادی: استاندار 
کرمانشاه گفت: هنوز طرف عراقی نه رسماً 
اعلام کرده مرز خســروی برای تردد زوار 
اربعین باز می شود و نه اعلام کرده این مرز 

بازنخواهد شد.
هوشــنگ بازوند بــا بیان اینکه مســؤولان 
کشورمان تمام تلاششان را برای بازگشایی مرز 
خسروی انجام داده اند، عنوان کرد: وزیر کشور 
در سفر چندی پیش خود به کشور عراق پیگیر 
این مســئله بود و دیگر مسؤولان کشورمان نیز 

بارها این مسئله را دنبال کرده اند.

وی با بیان اینکه بازگشــایی مرز خســروی 
به اعــلام  نظر طرف عراقی بســتگی دارد و ما 
در کشــور آمادگی کامل بــرای این کار داریم، 
تصریح کرد: مسؤولان کشور عراق تا این لحظه 
نه به طور رســمی اعلام کرده اند مرز خســروی 
برای تردد زوار اربعین بازگشــایی می شود و نه 

اعلام کرده اند این مرز بازنخواهد شد.
     تــا 10 روز آینده شــورای حل 

اختلاف استان تشکیل می شود
اســتاندار کرمانشــاه همچنین در پاسخ به 
این ســؤال که شورای حل اختلاف استان برای 

بررسی پرونده شورای شهر کرمانشاه چه زمانی 
تشکیل می شــود، افزود: ظرف 10 الی 12 روز 

آینده این شورا برگزار خواهد شد.
لازم به ذکر اســت؛ شورای شــهر کرمانشاه 
در مهلت قانونی سه ماهه نتوانست شهردار این 
شهر را انتخاب کند و 10 مهرماه پرونده تخلف 
شورا در خصوص عدم انتخاب شهردار از سوی 

فرمانداری به استانداری ارجاع شد.
در این مرحله شورای حل اختلاف استان به 
ریاست اســتاندار باید در خصوص شورای شهر 

تصمیم گیری کند.

ســپهرغرب، گــروه خبــر - طاهره 
مطالبه  بــه  باید  توســعه  ترابی مهوش: 

اجتماعی تبدیل شود
معاون سیاسی- امنیتی استانداری کرمانشاه 
با بیان اینکه به اعتقاد بنده کرمانشــاه اســتان 
ثروتمندی اســت که علل عدم توسعه یافتگی، 
اســتفاده نکردن از این فرصت هــای اقتصادی 
نیســت بلکه به یکســری عوامل غیراقتصادی 
مرتبط است، گفت: باید سمت وسوی جامعه را 
به ســوی مطالبه گری برای قرار گرفتن بر روی 

ریل توسعه تقویت کنیم.
در پی حضور اعضای هیئت تحریریه روزنامه 
ســپهرغرب در دفتر معاونت سیاسی- امنیتی 
استانداری کرمانشــاه، بخش دوم این گفت وگو 

را در ادامه می خوانید:
محمدابراهیم الهی تبار ضمن اشاره به مسائل 
مبتلابه این اســتان در حوزه هــای اجتماعی، 
عنوان کرد: نرخ بالای بیکاری در کرمانشاه این 
اســتان را هرساله در رتبه اول و دوم کشور قرار 

داده است.
وی با اشــاره به فاصله فاحش بین کرمانشاه 
با اســتان ماقبل خود در جــدول نرخ بیکاری، 
تصریح کرد: به یک باره از نرخ بیکاری 15 درصد 
به نرخ بیکاری 22 درصد می رســیم حال آنکه 

این اختلاف فاحش تفاوت معناداری است.

معاون سیاسی- امنیتی استانداری کرمانشاه 
با ابراز تأســف از عدد نرخ بیــکاری، افزود: به 
اعتقاد بنده کرمانشاه استان ثروتمندی است که 
علل عدم توسعه یافتگی، استفاده نکردن از این 
فرصت های اقتصادی نیســت بلکه به یکسری 

عوامل غیراقتصادی مرتبط است.
الهی تبار با اشاره به اینکه باید به این عوامل 
اقتصادی توجه ویژه داشت، اظهار کرد: تا زمانی 
که به این عوامل به صورت جدی پرداخته نشود 
و درعین حال خواص در استان ورود پیدا نکنند 
ما همچنان نمی توانیم در مســیر اصلاح امور و 

شاخص های اقتصادی در استان گام برداریم.
وی به ظرفیت های بکر این اســتان در همه 
زمینه ها اشاره و خاطرنشــان کرد: بارندگی دو 
برابر میانگین کشوری، اســتقرار پنج درصد از 
زمین های آبی کشــور، دارا بودن جنگل، 374 
کیلومترمربــع مرز، ظرفیت هــای فوق العاده ای 
همچــون ســراب های متعدد، ســکونتگاه های 
منطقــه اورامانــات، تاریخ و تمــدن، فرهنگ 
پرآوازه، حضور عرفا و شعرای به نام، موزه دینور 
و اثر ثبت شده جهانی بیستون، همه این مواهب 

به نوعی ثروت های استان محسوب می شود.

معاون سیاسی- امنیتی استانداری کرمانشاه 
با اشــاره بــه ظرفیت هــای زیرســاختی این 
اســتان، گفت: باوجود داشــتن فرودگاه فعال، 
نوین،  انرژی های  بکــر  بزرگراه ها، ظرفیت های 
دارا بودن نفت و واحدهــای صنعتی بزرگ در 
کرمانشاه اما متأسفانه همچنان در شاخص های 
توسعه ای وضعیت مناسبی ندارد، بنابراین باید 
سمت وسوی جامعه را به سوی مطالبه گری برای 

قرار گرفتن بر روی ریل توسعه تقویت کنیم.
الهی تبار با بیــان اینکه بنــده بارها عنوان 
کرده ام که این استان آن قدر زیباست که نیازی 
نیســت تا خبرهای منفی از آن منعکس شود، 
ابراز کرد: باید به دنبــال تقویت این ظرفیت ها 

باشیم.
وی در خصــوص زلزله ســال گذشــته این 
اســتان، تبیین کرد: این زلزلــه باوجود اینکه 
حدود 10 هزار کیلومتر آثار تخریبی داشــت، 
256 روســتا را تخریب کــرد، یک هزار و 940 
روستا را تحت تأثیر قرار داد، خسارت پنج هراز 
میلیــارد تومانی از خود به جای گذاشــت و به 
زیرساخت ها آسیب زد بااین حال منجر به ایجاد 

فرصت هایی برای کرمانشاه شد.

معاون سیاسی- امنیتی استانداری کرمانشاه 
با اشــاره به اینکه طبق آمار اعلام شــده چیزی 
حدود شــش هزار میلیــارد تومــان اعتبارات 
عمرانــی بــرای احیای زیرســاخت و کمک به 
مردم در اختیار اســتان قرارگرفته، خاطرنشان 
کرد: 12 هزار واحد مســکونی در روستاها که 
به صورت صددرصدی تخریب شــده بودند جزء 
تعهد دولت بود که تقریبــاً احداث آن ها رو به 

اتمام است.
الهی تبار با بیان اینکه 13 هزار واحد که قبل 
از زلزله به هر شــکل نیازمند نوسازی بودند نیز 
در برنامه قرار گرفتند، عنوان کرد: این واحدها 

نیز از تسهیلات زلزله استفاده کردند.
ادامــه مصاحبه در شــماره بعدی منتشــر 

خواهد شد.

بیمارستان بیستون کرمانشاه به بیماران حاد قلبی دست رد می زند!
بیمارستان  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
بیستون کرمانشــاه از پذیرش بیماران و 
خدمات رسانی به آنان با دفترچه خدمات 
درمانی ســر باز زده و دلیــل آن را پر 
طرفی  از  می داند  پذیرش  ظرفیت  شدن 
پرداخت  به  مجبــور  قلبی  بیماران حاد 
آزاد هزینه ها برای یک شب آنژیوگرافی 

شده اند.
یکی از شــهروندان کرمانشــاهی با اشاره 
به عدم رضایت از ارائــه خدمات درمانی یک 
بیمارســتان در کرمانشاه، اظهار کرد: همسرم 
دارای بیماری قلبی است و باید هرچه سریع تر 

آنژیوگرافی و درمان شود.
رضا. س با بیان اینکه همسرش بانو )فریبا. 
م.ز( از کارکنان دانشــگاه علوم پزشکی بوده و 
سال ها در خدمت به جامعه تلاش کرده است، 
بیان کرد: بیش از 30 سال برای در این ارگان 
انجام وظیفه داشــته و طی این ســال ها برای 

بیمه خدمات درمانی از حقوقش کسر شده تا 
در چنین روزی مورداستفاده قرار گیرد.

وی با اشــاره اینکه همسرش در وضعیت 
حادی به سر می برد و فرصت انتقال به مراکز 
درمانی دیگر استان ها را ندارد، گفت: به خاطر 
یک شــب آنژیوگرافی مجبور به گرفتن قرض 
از دوستان و آشــنایان شده ام، چراکه باوجود 
دفترچه درمانی همه هزینه ها را آزاد حســاب 

کردند.
رضــا. س خاطرنشــان کــرد: مســؤولان 
بیمارستان بیستون کرمانشاه )واقع در میدان 
شهدا به سمت کیهان شــهر( به ما گفتند که 
مــدت خدمات درمانی پر شــده و باید بیمار 
را به صورت آزاد بســتری کنند که هزینه های 
آن به صورت آزاد محاسبه می شود درحالی که 

دارای بیمه خدمات درمانی هستیم.
این شــهروند کرمانشاهی با اشاره به اینکه 
از ســر ناچاری و با مقروض شدن مجبور شده 

که هزینه آزاد آنژیوگرافی را با مبلغی بیش از 
چهــار میلیون و 500 هزار تومان برای یک بار 
آنژیوگرافی پرداخت کند، گفت: اگر این هزینه 
را با دفترچه بیمه خدمات درمانی )که حق هر 
بیمار است( محاسبه می کردند بخش اعظمی 

از این هزینه سرسام آور کم می شد.
وی با طرح این سؤال که چرا باید با کسی 
کــه به عنوان یکی از کارکنان دانشــگاه علوم 
پزشکی ســال ها خدمت کرده و حق بیمه از 
حقوقش کســر شــده در روزی کــه نیاز به 
استفاده از خدمات بیمه خدمات درمانی دارد 
این گونه برخورد  شــود؟ متذکر شد: همسرم 
بیش از 30 ســال کار کرده ایــن وضعیت را 
دارد، مشــکل حاد قلبی شوخی بردار نیست و 
باید از مســؤولان پرسید بیماران دیگر نیز آیا 

این گونه خدمات دهی می شوند؟
رضا. س ادامه داد: برای رفع این مشــکل 
حتی به نماینده بیمه خدمات درمانی مراجعه 

کردم و آن ها با مدیر بیمارســتان بیســتون 
تماس گرفتند که این بیمــار دارای وضعیت 
اورژانســی و حاد است و باید زودتر مداوا شود 

و هزینه ها را از طریق بیمه بپردازند.
وی با اشاره به اینکه پاسخ مدیر بیمارستان 
بیستون مبنی بر این بود که به دلیل پر شدن 
ســقف خدمات درمانی همه مراجعان به این 
بیمارستان از یکم آبان ماه پذیرش می شوند، 
اذعان کرد: این درحالی که اســت که پذیرش 

بیماران قلبی اضطراری است.
این شهروند کرمانشاهی با بیان اینکه موارد 
مشابهی نیز در این مرکز دیده شده درحالی که 
ظرفیت پذیرش بیماران وجود داشــته، ابراز 
کرد: همســرش را به ناچار به صــورت آزاد در 
بیمارســتان مذکور بستری کرده باوجوداینکه 
دفترچه خدمات درمانی دارد و از مســؤولان، 
اصحاب رســانه و نمایندگان شــهر کرمانشاه 

تقاضای پیگیری کرده است.

محمدابراهیم الهی تبار مطرح کرد

کرمانشاه استان ثروتمندی است


